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Protokół Nr BRM.0012.2.8.2021 

 posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki 

Rady Miejskiej w Olecku odbytego  

w dniu 16 czerwca 2021 roku  
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Na stan 7 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności w 

załączeniu. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko. 

Protokołowała starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w 

Olecku – Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

➢ Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

➢ Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

➢ Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

➢ Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Alicja Szałkowska, 

➢ Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 

➢ Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska, 

➢ Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd, 

➢ Inspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Monika Błaszak, 

➢ Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wnioski Komisji.  

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 
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Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

a) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Armii Krajowej 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

poprosił o doprecyzowanie położenia terenu objętego projektem uchwały. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, iż projekt planu obejmuje teren, gdzie dwie nieruchomości są już 

zabudowane, a cztery nie zabudowane z gminną drogą wewnętrzną na zapleczu. W 

istniejącej zabudowie lokale zostały już sprzedane w udziałach, natomiast właściciele chcą 

unormować stan prawny, by były to odrębne lokale mieszkalne. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy 

Armii Krajowej. 

b) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego – Kukowo 4 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

zapytał, którego konkretnie terenu dotyczy projekt planu. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

wyjaśniła, że przedmiotowy teren jest położony między dawnymi sadami w Siejniku a drogą 

gminną do Kukowa. Wpłynęło wiele wniosków o sporządzenie planu miejscowego dla tego 

terenu, ponadto zostało już wydanych sporo decyzji o warunkach zabudowy. 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, jak do projektowanego miejscowego planu ma się kwestia fotowoltaiki na 

omawianym terenie. 
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Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, iż dla dwóch działek objętych projektem planu miejscowego została wydana 

decyzja o budowie farmy fotowoltaicznej. Decyzja jest prawomocna. Nie wpłynęła ze 

starostwa powiatowego żadna informacja na temat uzyskania przez inwestora pozwolenia 

na budowę lub starania się o jego wydanie. W momencie procedowania planu, jeśli 

pozwolenia nie będzie, to fotowoltaika nie może być uwzględniona, natomiast jeśli inwestor 

uzyska już pozwolenie, to trzeba będzie je zaadoptować w planie miejscowym. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – Kukowo 4. 

c) projekt uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, nauczycieli 

pracujących z grupą obejmującą dzieci sześcioletnie i dzieci młodsze oraz 

pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin  

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem oraz odczytała opinię Związku 

Nauczycielstwa Polskiego Zarządu Oddziału w Olecku na temat projektu uchwały, która w 

części jest negatywna.  

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, nauczycieli pracujących z grupą 

obejmującą dzieci sześcioletnie i dzieci młodsze oraz pedagogów, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w 

szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach 
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podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę 

Olecko. 

d) projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Olecko w roku szkolnym 2021/2022 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Olecko w roku szkolnym 2021/2022. 

e) projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy 

Olecko na lata 2021-2024” 

Inspektor Wydziału PR – Monika Błaszak 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Olecko na lata 2021-2024”. 

f) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Instytutu Strategii 2050 warmińsko-

mazurskie przy Stowarzyszeniu Polska 2050 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 4 głosach za i 3 głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Instytutu Strategii 2050 warmińsko-mazurskie przy 

Stowarzyszeniu Polska 2050. 
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g) projekt uchwały w sprawie przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko spraw z 

zakresu administracji rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy 

wojennych 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Marcin Roszko 

zapytał o remont ogrodzenia cmentarza komunalnego przy ul. Gołdapskiej, który był 

planowany już dwa lata temu. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

odpowiedział, iż w tym roku część ogrodzenia zostanie wyremontowana. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przejęcia do 

realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji rządowej dotyczącej 

utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. 

h) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń 

gospodarczych i lokali użytkowych 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i lokali użytkowych. 

i) projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Olecko lub jej jednostkom organizacyjnym, a 

także wskazania organu i osób do tego uprawnionych 

Kierownik Wydziału DE – Monika Dudycz-Stefanowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem informując o wniesionej autopoprawce 

burmistrza. 
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Członek Komisji – Wacław Olszewski 

zapytał jakiego zakresu projektu uchwały dotyczą zastrzeżenia Ministra Rolnictwa i Rozwoju 

Wsi oraz Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów.  

Kierownik Wydziału DE – Monika Dudycz-Stefanowska 

wyjaśniła, iż wpłynęły zastrzeżenia dotyczące przepisów pomocy de minimis i są na etapie 

procedowania radców prawnych. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza,  przy 5 głosach za i 2 głosach 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowych 

zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Olecko lub jej 

jednostkom organizacyjnym, a także wskazania organu i osób do tego uprawnionych. 

j) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem informując o wniesionej autopoprawce 

burmistrza w § 9 projektu uchwały. 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

odnośnie zwiększenia wartości zadania pn. „Zwiększenie i ochrona bioróżnorodności na 

obszarze miasta Olecko” o kwotę 60.000,00 zł w związku z potrzebą wykonania 

dodatkowych robót budowlanych zapytał, jakie to były roboty, gdzie realizowane i kto je 

realizował. Natomiast odnośnie zwiększenia planu wydatków o kwotę 58.425,00 zł z 

przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji technicznej na budowę ścieżek rowerowych na 

terenie Gminy Olecko zapytał o jakie ścieżki chodzi. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

odpowiedział, że chodzi o ścieżki na terenie Gminy Olecko w stronę Giżycka, które planuje 

się połączyć z pętlą wokół wielkich jezior mazurskich, zaś druga koncepcja zakłada połączenie 

ścieżek ze szlakiem rowerowym Green Velo w okolicach Gołdapi. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

wyjaśniła, iż dodatkowe roboty na kwotę 60.000,00 zł dotyczą wykonania dodatkowych 

odcinków utwardzonych nawierzchni ciągów między boiskiem treningowym a stadionem, 
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wykonanie robót zamiennych przy budowie tarasu oraz wiaty między boiskiem treningowym 

a stadionem i przy polu biwakowym, wykonanie robót dodatkowych i zamiennych przy 

ścieżkach edukacyjnych na Wiewiórczej Ścieżce, wykonanie dodatkowych robót przy 

odmulaniu stawów na Osiedlu Siejnik i przy ul Orzeszkowej. 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

odnośnie zwiększenia planu wydatków na pomoc społeczną, zapytał czy zbyt mało środków 

było zaplanowane przy uchwalaniu budżetu, skoro jeszcze przed półroczem jest zwiększany 

plan. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

wyjaśniła, że spółka TBS przeanalizowała wydatki od stycznia do maja 2021 r., ponadto 

zwiększyło się zatrudnienie o 3 osoby. Natomiast w  DPS wzrosła odpłatność za pobyt. 

Zabezpieczone teraz kwoty mają wystarczyć do końca roku. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

dodał, iż wzrosły również koszty pieczy zastępczej. 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała o szczegóły remontu lokali mieszkalnych i modernizacji ogrzewania w budynku 

gminnym Babki Oleckie 16. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, iż w wyniku nierozstrzygniętych przetargów oraz po analizie systemów 

ogrzewania podjęto decyzję, że lepiej będzie wyposażyć cały budynek w kotłownię, gdyż 

lokatorzy nie dogrzewają mieszkań i po dwóch latach od remontu są zagrzybione. Ponadto 

będzie zainstalowana wentylacja w oknach. 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy koszt zostanie poniesiony całkowicie ze środków własnych gminy. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

potwierdził, że nie ma możliwości pozyskania dofinansowania na to zadanie. Środki zostaną 

przeniesione z rozdziału obejmującego wydatki na świetlice. 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

zapytał, czy była wykonana zewnętrzna izolacja fundamentów budynku. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
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odpowiedział, iż planowano wykonanie izolacji poziomej iniekcyjnej, jednak nikt nie zgłosił 

się do tych prac w ramach przetargu.  Piwnica, w której stała woda została całkowicie 

zasypana, ponadto wykonano izolację pionową zewnętrzną. W lokalach komunalnych 

mieszkańcy nie ogrzewają właściwie pomieszczeń, zamykają okna i zaklejają wentylację. 

Skrapla się woda, która powoduje zagrzybienie.  

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

wskazała, że był wykonany remont budynku i chciała wiedzieć, czy nie zaplanowano tego w 

projekcie. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, iż na ten rok było zaplanowane wykonanie izolacji poziomej, jednak nikt nie zgłosił 

się do przetargu. Eksperci i komisja gwarancyjna stwierdzili niewłaściwą eksploatację lokali. 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, na czym będzie polegać przebudowa pomieszczeń w przedszkolu za kwotę 

22.000,00 zł. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, że przy okazji prac dodatkowych w ramach remontu przedszkola 

wygospodarowano dodatkowe pomieszczenie, które po uzgodnieniach, można 

zagospodarować na dodatkową salę dydaktyczną.  

Członek Komisji – Rafał Cezary Bielawski 

zapytał gdzie będzie się mieścił Klub Seniora „Senior+” i na jakich zasadach będzie 

funkcjonował. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, iż siedziba klubu będzie się mieścić w dawnym lokalu Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku przy ul. Składowej.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wtrącił, że gmina pozyskała dofinansowanie w kwocie 72.792,00 zł na utworzenie klubu z 

pełnym wyposażeniem i zapewnia 18.948,00 zł środków własnych. Program ma na celu 

stworzenie oferty spędzania czasu wolnego przez seniorów dla ponad 20 uczestników. Klub 

będzie funkcjonował od 1 stycznia 2022 r. 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 
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podkreślił, iż idea jest dobra, tylko w perspektywie kosztowna dla gminy. Poddał pod 

rozwagę, aby w przyszłości tego typu lokale tworzyć w budynkach nie w pełni 

wykorzystanych lub szkołach. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, przy 5 głosach za i 2 głosach 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2021 rok. 

k) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2021-2032 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-

2032. 

l) projekt uchwały w sprawie emisji obligacji 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Marcin Roszko 

zapytał, na jaką kwotę gmina ma zaciągnięte kredyty. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że uwzględniając kwotę obligacji, które będą wyemitowane jest to 

44.094.000,00 zł a aktualny wskaźnik zadłużenia wynosi 33,6%. W kwocie mieszczą się 

obligacje z 2010 r.    

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, że projekt uchwały jest konsekwencją uchwały budżetowej przyjętej w grudniu 2020 

r.  

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie emisji obligacji. 

 

m) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

omówił projekt uchwały. 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

poinformowała, iż decyzję odnośnie godziny rozpoczęcia posiedzenia podjęła większość 

członków komisji, nie sama przewodnicząca.  

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Polityki 

Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

 

n) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

poruszył kwestię byłej drogi gminnej w Raczkach Wielkich, która została zamknięta. 



 12 

Poinformował, iż mieszkaniec gminy, właściciel działek nad jeziorem Oleckie Wielkie chce na 

najbliższej sesji zaprezentować koncepcję zagospodarowania tego terenu. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odnośnie drogi w Raczkach Wielkich wyjaśnił, że kilka lat temu sołectwo podjęło uchwałę o 

likwidacji drogi przy prywatnym gospodarstwie i wytyczenie drogi gminnej w innym miejscu. 

Obecnie gmina reguluje stan prawny drogi na wniosek mieszkańców. Teren byłej drogi został 

sprzedany. 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

omówił wnioski z posiedzenia wyjazdowego komisji: 

➢ droga Lipkowo - Imionki  wymaga wyrównania na odcinku około 300 m od strony 

miejscowości Imionki, jednak należy zadać pytanie, jak intensywnie jest ona używana 

przez lokalną społeczność, aby ustalić konieczność przeprowadzenia prac; 

➢ część drogi gminnej na odcinku około 300 m w miejscowości Łęgowo zbudowana jest 

z trylinki betonowej wymagającej wyrównania; 

➢ na drodze Małe Borawskie - Dąbrowskie konieczne jest udrożnienie przepustu oraz 

usunięcie drzew/gałęzi, ponieważ ograniczają widoczność, utrudniają przejazd 

sprzętem rolniczym; 

➢ na drodze Łęgowo - Duły wymagane jest przycięcie przydrożnych krzaków, ponieważ 

ograniczają widoczność; 

➢ Sołectwo Imionki przeznaczyło środki z funduszu sołeckiego na zaprojektowanie 

oświetlenia w sołectwie w pasie drogowym drogi powiatowej, gdzie rosnące drzewa 

oraz krzaki mogą ograniczać pole świecenia latarni. Należy usunąć rosnące krzaki i 

gałęzie; 

➢ na skrzyżowaniu dróg Lenarty - Judziki (przy drodze powiatowej) znajduje się 

„przechylone” drzewo, które w okresie letnim ogranicza widoczność; 

➢ na skrzyżowaniu dróg Babki Oleckie - Pieńki gałęzie drzew utrudniają przejazd 

sprzętem rolniczym; 

➢ parking w Gąskach wymaga uzupełnienia dziur i wyrównania powierzchni. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do kwestii parkingu w Gąskach zwracając uwagę na sprawę współwłasności 

terenu.  

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 
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poruszyła sprawę wykonanego projektu na oświetlenie w sołectwie Kukowo w ramach 

funduszu sołeckiego. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

oznajmił, że projekt techniczny będzie wykorzystany przy kolejnym aplikowaniu o  środki na 

modernizację oświetlenia w całej gminie.  

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zwróciła uwagę na problem zaorywania drogi w Rosochackich. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, iż na sesji burmistrz wniesie dodatkowy projekt uchwały  w sprawie 

zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w Towarzystwie Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o. w Olecku. 

Innych spraw wniesionych nie było. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – Wnioski Komisji. 

Wiceprzewodniczący Komisji – Rafał Cezary Bielawski 

zgłosił następujące wnioski: 

✓ na prośbę mieszkańców Wspólnoty Mieszkaniowej Słowiańska 3 i 3A zgłosił, że na 

wysokości wyjazdu z ich posesji na środku jezdni ul. Słowiańskiej jest garb, zaś przy 

krawężniku drogi uskok. Powoduje to utrudnienie przy wyjeżdżaniu z posesji i 

uszkadzanie pojazdów, 

✓ między targowicą miejską a rzeką Lega rosną stare topole, jedna z nich jest całkowicie 

sucha. Prosił, by ją wyciąć. Natomiast część gałęzi z pozostałych topól znajduje się 

bezpośrednio nad promenadą. Po ostatniej wichurze niektóre zostały złamane. 

Wnioskuje, by obciąć gałęzie, 

✓ zapytał, czy gmina otrzyma zwrot środków finansowych na poprawę stanu dróg po 

77. Rajdzie Polski. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
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odpowiedział, iż została podpisana umowa między gminą a Polskim Związkiem Motorowym 

na zwrot kosztów (odszkodowania) doprowadzenia do pierwotnego stanu dróg szutrowych 

w kwocie ok. 25 tys. zł. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Dawid Bondarenko 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 
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